
 

   

 
 
   

 

 

Kommunfullmäktige 2021-10-25 
Interpellation 
Vad händer med de 10 miljonerna? 
 
På KF den 31/5 beslöts att tekniska servicenämnden tilldelas som 
engångsförstärkning 10 miljoner kronor för 2021. Medlen ska gå till att i hela 
kommunen hantera skräp och ogräs samt att snabba upp lagning och asfaltering av 
vägar och cykelleder”. Jag hade då en förhoppning om ett riktigt krafttag om en 
snyggare och renare stad. Av detta märker jag litet. Stora delar av kommunen behöver 
fortfarande snyggas upp. Därför vore det givande om du som ordförande för den 
ansvariga nämnden för fullmäktige nu kan redovisa för oss hur medlen använts och 
gärna om du skulle kunna exemplifiera några projekt. 
 
Så mina frågor till Fredrik Schlyter (M) är: 

- Hur har de 10 Miljonerna använts, till vilka projekt och vart i kommunen? 
- Om det nu fortfarande ser ut som det gör i kommunen, hur mycket mer medel 

anser du skulle behövas för en snyggare och renare stad? 
 
 
 
 
 
Patrik Holmberg (C)   
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